
Styrelsemöte       

Protokoll för styrelsemöte, Södra mannabergs Samfällighetsförening 2022-02-13 Falkenberg 

Punkter inför dagens möte 
1. Ordförande öppnar mötet 
2. Föregående protokoll 
3. Justeringsmän 
4. Kassörens rapport 
5. Rapport från ansvarsområden 
6. Styrelse 2022 
7. Inkommande ärenden 
8. Övriga frågor 

a. Årsmöte 
b. Budget 2022 
c. Underhållsplan 2022 

9. Mötet avslutas 
 
Närvarande 
(Mötet genomfördes via Teams)  
 
Karl-Johan Karlsson 
Hanna Lund 
Magnus Weréen 
Brynolf Johansson 
Linn Ståhl 
Helena Olofsson 
Henric Larsson 
Maria Hultén 
 
Föregående protokoll 
Karl-Johan gick igenom protokollet 

Vi lägger upp dokumenten på portalen samt att Karla skickar ut på mejl till alla i styrelsen.  

Justeringsmän 
Ordförande justerar 

Kassörens rapport 
Nödvändiga dokumentation är skickad till revisorerna. Uppgifter skickade till lantmäteriet med det 
nya andelstalet.  

Rapport från underhållsplan/ansvarsområden 
Det kom lite klagomål efter beslutet att inte ploga direkt, nästa gång ska vi inte förlita oss på 
prognosen utan ploga direkt om det skall vara kring nollan.  

Inkomna ärenden 
 

 

 



Övriga frågor 
a. Fysisk lokal bokas till årsmötet, Skrea församlingshem eller Hebergs bygdegård Brynolf 

undersöker.  
Vi gick igenom motionerna  

-Övergångsställe, den frågan har redan lyfts i styrelsen och Sandra ser på ett 
medborgarförslag så den bollen är redan i rullning.  
 
-Lekplats, vi gick igenom offerten som Karla har fått från Hags, styrelsen skall ta 
ställning inom en vecka till Karla, alla ledamöter skickar ett mejl till Karla.  
 
-Övergång till det nya området som Derome skall bygga på andrasidan strandvägen. 
Karla har varit i kontakt med kommunen och frågan kommer få utredas vidare 
eftersom vi i dagsläget inte vet hur det andra området ställer sig till en övergång. Det 
är även upp till kommunen att avgöra om det kommer bli ett övergångställe eller ej.  
 
av hur det andra området kommer ansluta sin del, om de över huvud taget kommer 
göra det sen är det en fråga för kommunen om det blir ett övergångställe eller ej. 
Styrelsen ställer frågan under årsmötet om frågan skall utredas vidare eller ej.  
 
Karla skickar ut ett utkast på hur vi ställer oss till motionerna så får alla 
 

b. Budgeten, Brynolf uppdaterar budgeten med den nya underhållsplanen.  
c. Underhållsplanen diskuterades och vi kom fram till att vi inte har några bättre alternativ än 

det farmartjänst har presenterats, de har ju även snöröjningen i området. Vi beslutar att 
nyttja oss av den offerten och lägger in kostnaderna i budgeten 2022.   
 
 

 

 

 

Nästa styrelsemöte  

2022-03-13 kl 20 genomförs via Teams 

 

Vid protokollet (2022-02-13)    Justerare  

 

 

Magnus Weréen    Karl-Johan Karlsson 

  


